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To:

ce: EH @minvws.n] oT EET @minvws.ni}; INES.
f{ 5.1.2¢ |) A. SE @minvws.nl]
From: )

Sent: Thur 9/17/2020 12:33:30 PM

Subject: Gebruik schermen binnen raadszalen

Received: Thur 9/17/2020 12:33:30 PM

We hebben nog niet kennisgemaakt, maar ik val je wel alvast lastig via de mail © BEZen ik zaten samen me EES in de

interdepartementale werkgroep over horeca, evenementen etc. Daar komen altijd ook vragen langs over de interpretaties van de

regels/mogelijkheden. Nu heb ik van PSC-19 het bericht gekregen dat in de praktijk steeds vaker zogenaamde “kuchschermen”

binnen worden gebruikt. Men is dit bijvoorbeeld ook van plan in raadszalen en in zittingszalen van rechtbanken heb ik ze zelf al

gezien. De vraag is hoe we hiermee om willen gaan. Grofweg zijn hier twee keuzes in: we accepteren dat dit gebeurt en gaan er dus

niet op acteren, of we gaan hier duidelijker stelling in nemen. Dit probleem komt me name ook naar boven, omdat er organisaties

(in dit geval gemeenten) contact opnemen met de GGD of RIVM en wisselende reacties krijgen van geen probleem tot misschien

niet verstandig, maar geen harde nee. Bovendien is op de site van het RIVM het volgende opgenomen over schermen:

Bevestig een fysieke (kunststof)barriére. Bijvoorbeeld bij balie/informatiepunt/kassa of receptie, wanneer de anderhalve meter

afstand niet haalbaar is.

https://www.rivm.nl/coronavirus-covid-19/adviezen-werk-vrije-tijd/generiek-kader-coronamaatregelen

Hierdoor wordt de indruk gewekt dat een fysieke barriére een vervanging kan zijn voor de 1.5 meter.

Mijn vragen aan jou:

Is het nodig om de informatie op de website van het RIVM te laten verwijderen (of aanpassen in welke situatie dit geldt: korte

contactduur)?
Moeten we over het gebruik van schermen ter vervanging van de 1,5 meter actief gaan acteren, bijvoorbeeld via besluitvorming in

DOC/AAC/MCC etc.?

Verder is het goed voor jou om te weten dat er vanuit dezelfde interdepartementale werkgroep, maar ook andere hoeken (zoals
voorzitters veiligheidsregio’s) steeds meer verzoeken komen over mogelijkheden voor het binnen seizoen. Lees hierin het toestaan

van alternatieven. Voor kuchschermen binnen is dit bijvoorbeeld deze week in het DOC geweest en ook voor aankomende

feestdagen wordt er gevraagd naar adviezen OMT/RIVM. Het lijkt me goed om een lijn op te stellen welke verzoeken we wel of niet

in ontvangst kunnen nemen en hoe de advisering (RIVM/OMT) en besluitvorming zal lopen. Nu worden we elke keer eigenlijk

overvallen door het verzoek en het vervolgproces.

Hoor graag van je.

Hartelijke groet,
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